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Zápis 

z 65. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 18. srpna 2021 
 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatná v 7:29 hodin. 
 

Přítomni: paní starostka, pan místostarosta, Bc. Scheinherr, p. Srb 

Omluven: Ing. Flandera se dostaví na schůzi později.  

 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: p. místostarosta, Bc. Scheinherr 

Hlasování: 4 – 0 – 0.      

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní 

a že materiály byly na dnešní schůzi odeslány včas. Uvádí, že program dnešní schůze není nikterak 

doplňován. Dotazuje se, zdali má někdo z radních nějaké připomínky k programu, není tomu tak, 

a proto nechává hlasovat o předloženém programu jednání.   

Hlasování: 4 – 0 – 0.  
 

Bod č. 1 - Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy 

či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu připomínky.  

 

Bod č. 3 - Žádost o souhlas s umístěním telekomunikačních zařízení 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 231/21 

 

Bod č. 4 - Žádost o povolení umístění markýzy  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 232/21 

 

Bod č. 5 - Žádost o povolení likvidace povrchu pódia a laviček  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 233/21 

 

Bod č. 6 - Žádost o podporu pokusu o vytvoření rekordu na jednokolce 

Paní starostka navrhuje přispět žadateli částkou 5 tisíc Kč. Ostatní radní s návrhem paní starostky 

souhlasí. Paní starostka tedy nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání schvaluje poskytnutí 

peněžitého daru Petru Benešovi ve výši 5.000 Kč a uzavření darovací smlouvy dle předloženého 

návrhu“.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 234/21 

 

Bod č. 7 - Změny rozpisu rozpočtu 2021 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 235/21 

 

V 7:42 hodin přišel Ing. Flandera, přítomno 5 členů Rady města Blatná.  

 

Bod č. 8 - Vyřízení stížnosti č.j. MUBL 12048/2021 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 236/21 

 

Bod č. 9 - Kácení dřevin na území města, k.ú. Blatná, obec Blatná 

Paní starostka souhlasí s pokácením 3 ks a 35 m2 dřevin. V případě návrhu na pokácení ořechu 

poukazuje na předložený materiál, ve kterém pracovnice Odboru životního prostředí konstatují, 

že neshledaly dostatečné důvody k jeho pokácení a že doporučují pouze provedení zdravotního 

a bezpečnostního řezu s lokální redukcí. Všichni radní se přiklání k tomu, aby se zdravý ořech 

nekácel, ale došlo pouze k jeho ořezu. Paní starostka tedy nechává hlasovat o usnesení: „RM 

po projednání a) souhlasí s pokácením celkem 3 ks a 35m2 dřevin (dle přílohy k bodu A. p. č. 

980/16, st. 1421, 1468/8  v k. ú. Blatná, obec Blatná na pozemku města Blatná); b) nesouhlasí 



2 

 

s kácením 1 ks ořešáku (Juglans s.p.) (dle přílohy k bodu B. p. č. 1442/20 v k. ú. Blatná, obec 

Blatná na pozemku města Blatná)“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 237/21 

 

Bod č. 10 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení přijetí darů 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 238/21 

 

Bod č. 11 - Přidělení bytu zvláštního určení v Domě s pečovatelskou službou Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 239/21 

 

Bod č. 12 - Přidělení bytu v majetku města  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 240/21 

 

Informace: a) Stav peněžních prostředků města k 31. 7. 2021 

 

b) Příprava žádosti v rámci dotačního programu NPŽP - Výzva č. 4/2021: Výsadba stromů - 

individuální projekty, v k.ú. Čekanice, obec Blatná 

 

Paní starostka se dotazuje, zdali radní souhlasí s tím, aby byl na zasedání Zastupitelstva města 

Blatná připraven materiál týkající se poskytnutí finančního případně věcného daru obcím 

na Moravě zasaženým tornádem. Ing. Flandera navrhuje vybrat dvě zasažené obce a přispět každé 

z nich 50 tisíc Kč, přičemž ostatní radní s jeho návrhem souhlasí.  

 
Paní starostka se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 
 

Paní starostka v 8:29 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná.  
 

Zapsala: Gabriela Mlíčková    

https://www.alza.cz/pomoc-obcim-zasazenym-tornadem/18890663.htm
https://www.alza.cz/pomoc-obcim-zasazenym-tornadem/18890663.htm

